2023/2025年度

Information Leaflet on the **Secondary School Places Allocation System** 2023/2025 Cycle



2025年9月入讀中一

- 申請日期為2025年1月2日至 1月16日
- 申請不受地區限制,但每名學生只 可以向不多於兩所參加派位中學申請
- 學生須直接向屬意的中學申請
- 收生準則及比重由學校自訂
- 參加派位中學會於2025年3月 31日,通知正取學生家長其子女 已獲學校納入其自行分配學位 正取學生名單3

希望獲分配政府資助中一學位

參加中學學位分配辦法1

資格:

- 香港居民
- 就讀於參加中學學位分配 辦法的小學
- 從未獲派中一學位

申請自行分配學位²

不申請自行分配學位

- 按學生的派位組別、家長選校意願及 隨機編號分配學位
- 如成功獲自行分配學位,則不會在統一 派位階段另行獲分配學位

填寫選校表格2

甲部:不受學校網限制的學校選擇

按學校網的學校選擇

統一派位

- 參閱《不受學校網限制 選校手冊》和《中學一覽表》
- ▶ 在5月初經就讀小學交回 教育局
- 無論有否申請自行分配學位, 均須填寫及遞交選校表格 (如已獲參加派位中學通知為 正取學生,家長只需在選校 表格上劃去選校部分及填妥 聯絡資料後簽署)

公布派位結果⁴ (2025年7月8日)

辦理註冊手續 (2025年7月10日及11日)

請掃描二維碼或登入「智方便」專題網站 (www.iamsmart.gov.hk/tc/reg.html),以下載「智方便」流動應用程式



配學位

派

位

- 1 教育局已將中一入學申請電子化。教育局鼓勵家長及早登記使用「智方便+」,以享用更方便快捷的服務處理整個中一學位申請程序。有關「中一派位電子平台」的詳情及 -系列短片和家長指南,將適時於教育局網頁公布。
- 2 已使用「智方便+」登記成為「中一派位電子平台」用戶的家長·可透過「中一派位電子平台」遞交自行分配學位、統一派位及跨網派位(如有需要)的申請。 3 已使用「智方便」或「智方便+」登記成為「中一派位電子平台」用戶的家長·亦可於同日上午10時起透過電子平台查閱自行分配學位正取學生通知。
- 4 已使用「智方便」或「智方便+」登記成為「中一派位電子平台」用戶的家長·可於同日上午10時起透過電子平台查閱派位結果。

中學學位分配辦法

中學學位分配辦法分為「自行分配學位 | 和「統一派位 | 兩個階段。

自行分配學位階段

- 各參加中學學位分配辦法的中學,可預留不多於30%的中一學位作為自行分配學位*,自行錄取學生。
- 各參加派位的中學於同一期間接受申請。本年度的申請日期為2025年1月2日至1月16日。
- 教育局會在2024年12月上旬向每名小六學生派發兩份《中一自行分配學位申請表》、《申請 中一自行分配學位家長須知》,以及向小學分發《申請中一自行分配學位手冊》,供家長查閱參 加派位及接受申請的中學名單。家長亦可瀏覽教育局網頁(www.edb.gov.hk)或透過教育局24 小時自動電話查詢系統(電話:2891 0088)的圖文傳真服務取得相關的學校名單。此外,家長 可使用子女的「學生編號」及由小學分發的「啟動碼」建立「中一派位電子平台」帳戶,以享用 更方便快捷的服務處理整個中一學位申請程序。
- 申請的中學不受地區限制,但每名學生只可以向不多於兩所列載於《申請中一自行分配學位手冊》 內的參加派位中學申請,否則,其自行分配學位申請將會作廢。
- 學生獲發的兩份《中一自行分配學位申請表》分別印有「選校次序1」和「選校次序2」、「選校 次序1」代表首選的學校,「選校次序2」代表次選的學校。
- 家長應根據選校意願在《 中一自行分配學位申請表 》各存根上填上申請中學名稱, 把印有選校 次序的存根先行撕下並保留作記錄,然後將申請表直接交往有關的中學,並即時取回已蓋上 中學校印、名稱及編號的「家長存根」,以作確認。有關透過「中一派位電子平台」遞交自行分 配學位申請的詳情,家長可參閱2024年12月上旬派發的《申請中一自行分配學位家長須知》。
- 中學可按本身的辦學理念和特色,自行錄取適合的學生,但必須預先公布收生準則及比重。 學校可以安排面試,但不得設任何形式的筆試。
- 參加派位中學於2025年3月31日通知正取學生家長其子女已獲學校納入其自行分配學位正取學 生名單。已使用「智方便」或「智方便+」登記成為「中一派位電子平台」用戶的家長,亦可於 同日透過電子平台查閱自行分配學位正取學生通知。有關的通知安排不包括備取及落選學生, 亦非正式的派位結果,家長毋須回覆有關中學是否接受有關自行分配學位。
- 如獲參加派位中學通知的有關家長亦有為子女申請不參加派位的直接資助計劃中學(非參加派 位直資中學)並已獲錄取,須於2025年4月8日或之前決定是否保留該非參加派位直資中學 學位。如家長決定保留該非參加派位直資中學的學位,他們毋須理會參加派位中學的有 關通知。若有關家長決定放棄非參加派位直資中學的學位,須於2025年4月8日或之前通知該 非參加派位直資中學及取回已簽署的《家長承諾書》和《小六學生資料表》的正本,以保留在 自行分配學位階段成功申請的學位。
- 教育局會將學生的撰校次序和學校的《自行分配學位正取/備取學生名單》作配對。如學生同時 獲兩所參加派位中學錄取及沒有接受任何非參加派位直資中學的學位,他們將會按選校次序獲 派其首選的中學。
- 部分學生(包括沒有收到參加派位中學通知為正取學生,或只收到次選學校通知為正取學生的 學生)或會以備取學生身份獲派自行分配學位的中學(包括首選的中學)。
- 學生如獲派自行分配學位,在統一派位時不會再獲分配另一學位,但如未獲派自行分配學位, 則會經統一派位程序分配中一學位。因此,獲參加派位中學通知為正取學生的家長毋須在 統一派位階段填寫選校表格,只需在選校表格上劃去選校部分及填妥聯絡資料後簽署。
- 自行分配學位階段的派位結果將於2025年7月8日與統一派位結果一併公布。
- 家長在決定申請前,應對學校有充分的認識,例如學校的辦學理念、傳統特色、宗教、 收生準則、班級結構及其發展和運作等;另一方面,亦應考慮子女的特質、性格、能力及興趣, 從而作出適當的選擇。自行分配學位的申請一經遞交,便不得撤回、取消或更改選校次序。
- 家長可向子女就讀的小學徵詢意見及參考有關學校的資料,或直接向有關學校查詢。

統一派位階段

派位組別

- 經扣除重讀生及自行分配學位後,學校餘下的學位將用於統一 派位,其中10%的學位不受學校網限制,其餘約90%按學校網分配。
- 全港根據行政區,共劃分為18個學校網。原則上,學生所屬的升 中校網為其就讀小學坐落的行政區。
- 每個學校網包括本區參加派位的中、小學及他區提供學位予該學 校網的中學。他區中學的數目以及所提供的學位每年可能會因應 供求情況而有所改變。
- 如有需要更改學校網,家長應於2月底之前經子女就讀小學向教育 局申請跨網派位。已使用「智方便+」登記成為「中一派位電子 平台」用戶的家長,亦可透過「中一派位電子平台」遞交跨網派位
- 申請。獲准跨網派位的學生會在獲批的新學校網獲分配學位。

• 統一派位是按學生的派位組別、家長選校意願和隨機編號分配中一學位。

- 學生的校內成績將會用作計算學生的派位組別及其他與教育有關的用途。
- 電腦首先將學生在小五下學期及小六上、下學期的校內成績標準化,再以學校2018及 2024年「中一入學前香港學科測驗 | 抽樣成績的平均成績調整學生的校內成績。由於「中一 入學前香港學科測驗」的成績不會直接影響學生的派位結果,小學及家長毋須為此操練學生。
- * 參加派位的直接資助計劃(直資)中學可預留多於30%的中一學位作為自行分配學位。

- 電腦會將全港學生經調整後的積分按高低排列次序,然後平均劃分為3個全港派位 組別,每個組別佔全港學生人數的三分之一。全港派位組別是用作分配不受學校網限制
- 而在進行按學校網的統一派位時,在同一學校網內的學生則根據他們經調整後的積分按高 低排列次序,然後平均劃分為3個學校網派位組別,每個組別佔網內學生人數的三分 之一。學校網派位組別是用作分配學生所屬學校網的學位。

選校意願

- 教育局會在2025年4月上旬向每名小六學生派發《中一派位選擇學校表格》、《統一派位家長 須知》及其所屬學校網的《中學一覽表》,以及向小學分發《不受學校網限制選校手冊》,供家長 查閱選校名單。家長亦可瀏覽教育局網頁(www.edb.gov.hk)或透過教育局24小時自動電話 查詢系統(電話:2891 0088)的圖文傳真服務取得相關的學校名單。有關透過「中一派位電子 平台」遞交統一派位申請的詳情,家長可參閱2025年4月上旬派發的《統一派位家長須知》。
- 家長在選校前,應對學校有充分的認識,例如學校的辦學理念、傳統特色、宗教、班級結構 及其發展和運作等;另一方面,亦應考慮子女的特質、性格、能力及興趣,從而作出適當的選擇。 此外,家長可向子女就讀的小學徵詢意見及參考有關學校的資料,或直接向有關學校查詢。
- •《中一派位選擇學校表格》分為:

甲部:不受學校網限制的學校選擇

- 家長應參閱《不受學校網限制選校手冊》,選擇最多3所位於任何學校網(包括子女所屬 學校網)的中學,並按照選校意願順序填寫在表格內。

乙部:按學校網的學校選擇

- 家長應參閱子女所屬學校網的《中學一覽表》,並按照選校意願順序,儘量將30個選擇填滿。
- 學位的分配會根據家長選校的先後次序,並按電腦派位程序進行。

隨機編號

- 隨機編號是在電腦執行統一派位前產生,用以決定同一派位組別學生獲分配學位的先後次序。
- 如果某一所中學的學位求過於供,同一派位組別內隨機編號較小的學生會先獲分配學位。
- 隨機編號與「學生編號」或學生的個人資料無關。

派位程序

- 電腦會首先處理甲部不受學校網限制的學校選擇,然後才處理乙部按學校網的學校選擇。
- 在處理甲部不受學校網限制的學校選擇時,電腦會首先按照全港第一派位組別學生的選校意願 次序派位,在審閱該組別學生的所有學校選擇後,電腦便依次審閱全港第二派位組別學生的 學校選擇,最後為全港第三派位組別的學生。
- 在甲部成功獲分配學位的學生不會再經乙部獲分配學位。如學生在甲部的所有學校選擇經審閱 後仍未獲分配學位,他們便會進入乙部獲分配學位。
- 在處理乙部學生所屬學校網的學校選擇時,電腦會先按照學校網第一派位組別學生的選校意願 次序派位,如學生的所有學校選擇經審閱後仍未獲分配學位,電腦會從網內剩餘的學位中, 為他們分配一個學位。
- 當學校網第一派位組別的學生均獲分配學位後,電腦再按同一程序處理學校網第二派位組別的 學生,最後為學校網第三派位組別的學生。

直屬及 際學學校

- 一般情況下,經扣除重讀生及自行分配學位後,在統一派位階段,直屬中學須為其直屬小學 保留餘額85%的學位,而聯繫中學須為其聯繫小學保留餘額25%的學位。
- 直屬或聯繫學校的小六學生如屬學校網第一或第二派位組別,而又以其直屬或聯繫中學作為 乙部的第一選擇,便有資格獲派保留學位。
- 若符合資格的人數多於保留學位,電腦會按學生的學校網派位組別及隨機編號分配學位,直至 保留學位額滿為止。所有剩餘的保留學位(如有),將自動撥作非保留學位,供公開分配之用。
- 直屬或聯繫學校的小六學生如獲批跨網派位,便不能保留獲派有關直屬或聯繫中學保留學位的資格。

「一條龍」學校

- 「一條龍」學校的小六學生可以選擇直接升讀其連繫中學。若學生申請參加派位中學的自行分配 學位或非參加派位直資中學的中一學位(無論錄取與否),或參加統一派位,他們將不能保 留百升連繫中學的權利。
- ●「一條龍」中學原則上會預留不少於15%的中一總學額,供其他小學的學生循自行分配學位或 統一派位的途徑申請入讀。

查詢

家長如有進一步查詢,可與教育局學位分配組聯絡。 地址:九龍九龍塘沙福道19號教育局九龍塘教育服務中心西座平台 電話: 2832 7740 或 2832 7700 網址: www.edb.gov.hk

請掃描二維碼或登入教育局網頁(https://www.edb.gov.hk) (選擇:主頁>教育制度及政策>小學及中學教育>學位分配>中學學位分配辦法> 2023/2025年度中學學位分配辦法影片) 觀看有關中學學位分配辦法的影片



Admission to Secondary 1(S1) in September 2025

- Application period is from 2 January to 16 January 2025
- No restriction on districts, but each student may apply to NOT MORE THAN TWO participating secondary schools
- Students should apply to the preferred secondary school(s) direct
- Admission criteria and weightings set by schools
- Participating secondary schools will notify parents of successful applicants of their children's inclusion in the Successful Lists for Discretionary Places on 31 March 20253

To Apply for a Discretionary Place (DP)²

Wish to be Allocated a Subsidised S1 Place

Requirements:

- · Being a Hong Kong resident
- Studying in a primary school participating in the SSPA System
- Never been allocated an S1 place

Participate in SSPA System

Not To Apply for a Discretionary Place

- Will be allocated according to a student's allocation band, parental choice of schools and random number
- · Will not be centrally allocated a place if already secured a discretionary place

Fill in the Choice of Schools Form² Part A : Unrestricted School Choices
Part B : Restricted School Choices

Central Allocation (CA)

- Refer to the Handbook for Unrestricted School Choices and the Secondary School List
- Submit the Form to the Education Bureau in early May through the primary school
- Should complete and submit the Form no matter whether application for a discretionary place has been made or not (for students who have been notified as successful discretionary places applicants by participating secondary schools, their parents only have to cross out the parts on school choices, and sign on the Form after filling in contact information)

Release of SSPA Results⁴ (8 July 2025)

Registration (10 and 11 July 2025)

To download the "iAM Smart" mobile app. please scan the QR code or visit the "iAM Smart" thematic website (www.iamsmart.gov.hk/en/reg.html)



Discretionary Places Stage

Central Allocation Stage

process. Details regarding the SSPA e-Platform, the series of related videos and Parent's Guides will be announced on the EDB's homepage in due course.

2 Parents who have registered as SSPA e-Platform users with "iAM Smart" may submit the applications for DP, CA and cross-net allocation (if necessary) via the SSPA e-Platform.

3 Parents who have registered as SSPA e-Platform users with "iAM Smart" may also view notifications for successful DP applicants via the SSPA e-Platform starting from 10 am on the same day.

4 Parents who have registered as SSPA e-Platform users with "iAM Smart" may view the allocation results via the SSPA e-Platform starting from 10 am on the same day.

中學學位分配辦法簡介

2023/2025年度

Information Leaflet on the **Secondary School Places Allocation System** 2023/2025 Cycle



¹ EDB has implemented digitalisation of S1 admissions. EDB encourages parents to register with "iAM Smart+" as early as possible for more convenient and faster services throughout the entire S1 application

Secondary School Places Allocation System

The Secondary School Places Allocation (SSPA) System is divided into two stages: Discretionary Places (DP) and Central Allocation (CA).

Discretionary Places Stage

- All secondary schools participating in the SSPA System are allowed to reserve not more than 30% of their Secondary 1 (S1) places as DP for admission of students*.
- All participating secondary schools accept applications within the same period. The application period for this cycle is from 2 January to 16 January 2025.
- The Education Bureau (EDB) will distribute two copies of Application Form for Secondary One Discretionary Place, and Notes for Parents on Application for Secondary One Discretionary Places to each Primary 6 (P6) student in early December 2024. As regards the lists of participating secondary schools accepting applications for S1 DP, parents may refer to the Handbook for Application for Secondary One Discretionary Places distributed to the primary schools. Parents may also visit the EDB's Homepage (www.edb.gov.hk) or use the fax service of the EDB's 24-hour Automatic Telephone Enquiry System (Tel. 2891 0088) to obtain the lists. In addition, for more convenient and faster services throughout the entire S1 application process, parents may register an SSPA e-Platform account with their child's Student Reference Number and the Activation Code distributed by the primary schools.
- DP application is not subject to restriction on districts. However, each student may apply to NOT MORE THAN TWO participating secondary schools listed in the Handbook for Application for Secondary One Discretionary Places. Otherwise, the DP applications will be rendered void.
- Each student is given two copies of Application Form for Secondary One Discretionary Place, one of which carries Order of School Preference 1 and the other Order of School Preference 2. Order of School Preference 1 stands for the first choice and Order of School Preference 2 stands for the second choice.
- Parents should fill in the name of secondary school applied to on all parts of the Application Form
 for Secondary One Discretionary Place according to their order of preference. They should first tear
 off the part containing the Order of School Preference for retention before submitting the form to
 the school direct. Parents should receive from the school the Parent's Copy bearing the school
 chop, school name and school code as acknowledgement after submitting the form. For details on
 the submission of DP applications via SSPA e-Platform, parents may refer to the Notes for Parents
 on Application for Secondary One Discretionary Places to be distributed in early December 2024.
- Schools may admit suitable students according to their educational philosophy and characteristics.
 However, they must make public the admission criteria and weightings prior to admission.
 Schools may arrange interviews, but no written test should be conducted.
- Participating secondary schools will notify parents of successful applicants of their children's inclusion in the
 Successful Lists for Discretionary Places on 31 March 2025. Parents who have registered as SSPA
 e-Platform users with "iAM Smart" or "iAM Smart+" may also view notifications for successful DP applicants
 via the SSPA e-Platform on the same day. These notification arrangements are not applicable to reserve and
 unsuccessful applicants, nor are the notifications the allocation results. The parents concerned do
 not need to reply to the secondary schools concerned on whether they would accept the DP offers.
- If the parents who receive notifications from participating secondary schools have also successfully applied for a school place in a non-participating Direct Subsidy Scheme (NDSS) secondary school for their children, they should decide whether to accept the offer on or before 8 April 2025. If parents decide to retain the school place offered by the NDSS secondary school, they should disregard the notifications from participating secondary schools. If they decide to decline the offer from the NDSS secondary school, they should notify the NDSS secondary school concerned and retrieve the signed Parent's Undertaking and the original of the Primary 6 Student Record Form on or before 8 April 2025 in order to retain the DP which they have successfully obtained.
- EDB will match students' preferences against schools' Successful/Reserve Lists for Discretionary
 Places. If a student has received notifications of successful DP applications from two participating
 secondary schools, and has not accepted a school place from any NDSS secondary schools, he/she
 will be allocated an S1 place of his/her first-choice school based on his/her order of preference.
- Some students (including those who have not received any notification or those who have received notification from the school of their second choice only) may be allocated with an S1 place in schools they have applied to in the DP stage (including schools of their first choice) in the capacity of reserve applicants.
- Successful DP applicants will not be allocated a place again in CA. Those who have not been successful in obtaining a DP will be allocated an S1 place in CA. Hence, parents of successful DP applicants do not need to fill out the Choice of Schools Forms at the CA stage. They should cross out the parts on school choices, and sign on the Choice Form after filling in contact information.
- The results of DP and CA will be released at the same time on 8 July 2025.
- Before applying to a school, parents should fully consider all aspects of the school such as its
 educational philosophy, tradition, religion, admission criteria, class structure, development and
 operation, as well as their child's characteristics, personality, abilities and interests so as to make a
 suitable school choice. The applications, once submitted, cannot be retrieved or cancelled, and no
 change can be made to the order of school preference.
- Parents may also seek advice from teachers and make reference to available information about the school(s), or contact the school(s) concerned direct for enquiries.
- *Participating Direct Subsidy Scheme (DSS) secondary schools may reserve more than 30% of their S1 places as DP.

Central Allocation Stage

- After the deduction of repeater and discretionary places, the remaining places in a secondary school are used for CA.
 Of the CA places, 10% are for unrestricted school choices, and the remaining 90% are for restricted school choices.
- In line with the administrative districts, the whole territory is divided into 18 school nets. In principle, the secondary school net to which a student belongs is determined by the physical location of the primary school the student attends.
- Each school net comprises all the participating primary and secondary schools in the district and a number of secondary schools in other districts providing school places for the net. The number of secondary schools and school places provided from other districts may vary from year to year according to the demand and supply situation.
- If change of school net is necessary, parents may submit an application for cross-net allocation to EDB through the primary school their child is attending before late February. Parents who have registered as SSPA e-Platform users with "iAM Smart+" may submit the application for cross-net allocation via the SSPA e-Platform. A successful applicant will be allocated an S1 place in the new school net for which he/she is approved.
- CA is based on a student's allocation band, parental choice of schools and random number.

Allocation Band

- Students' internal assessment results will be used for the calculation of allocation bands and other education-related purposes.
- Students' internal assessment results at the end of Primary 5, and both in mid-year and
 at the end of P6 will be standardised. The average of the sampled results of the
 Pre-Secondary One Hong Kong Attainment Test 2018 and 2024 will be used to scale
 students' internal assessment results. Since the Pre-Secondary One Hong Kong Attainment
 Test results will not have a direct bearing on the students' own allocation results, drilling for
 the test is not required.
- The scaled marks of all students in the territory will be put into an order of merit. Then the students will be equally divided into three Territory Bands, each consisting of 1/3 of the total number of primary students in the territory. Territory Bands are only for allocation of places for unrestricted school choices.
- As regards allocation of school places in the school nets, the scaled marks of all students
 within the same net will be put into an order of merit. Then the students will be equally
 divided into three Net Bands, each consisting of 1/3 of the total number of primary students
 in the school net. Net Bands are only for allocation of places for restricted school choices.

Choice of Schools

- In early April 2025, EDB will distribute to each P6 student a Secondary One Choice of Schools Form, Notes for Parents on Central Allocation, and a Secondary School List of the school net he/she belongs to. As regards the lists of schools for unrestricted school choices, parents may refer to the Handbook for Unrestricted School Choices distributed to the primary schools. Parents may also visit the EDB's Homepage (www.edb.gov.hk) or use the fax service of the EDB's 24-hour Automatic Telephone Enquiry System (Tel. 2891 0088) to obtain the lists. For details on the submission of CA applications via the SSPA e-Platform, parents may refer to the Notes for Parents on Central Allocation to be distributed in early April 2025.
- Before making school choices, parents should fully consider all aspects of the school such
 as its educational philosophy, tradition, religion, class structure, development and
 operation, as well as their child's characteristics, personality, abilities and interests so as to
 make suitable school choices. Besides, parents may seek advice from teachers and make
 reference to available information about the school(s), or contact the school(s) concerned
 direct for enquiries.
- The Secondary One Choice of Schools Form is divided into:

Part A: Unrestricted School Choices

 Parents should refer to the Handbook for Unrestricted School Choices. Based on their preference, they should choose a maximum of three secondary schools from any school nets including the one to which their child belongs, and place them in order of preference in the form.

Part B: Restricted School Choices

- Parents should refer to the Secondary School List of the net to which their child belongs and, as far as possible, fill up the 30 choices based on the order of preference.
- Allocation of school places is based on parents' school choices, and conducted through a computerised allocation process.

Random Number

- The random number is generated by the computer before running the central allocation program. It is used to determine the order of allocation within the same allocation band.
- If the demand for school places of a certain secondary school exceeds the supply, the student possessing a smaller random number within the same allocation band will be allocated a place first.
- The random number has no connection with the Student Reference Number or the student's personal data.

Allocation Process

- The Unrestricted School Choices in Part A will be processed first, to be followed by the Restricted School Choices in Part B.
- When processing the Unrestricted School Choices in Part A, the computer will first allocate school places to students in Territory Band 1 according to their order of preference of school choices. After screening the school choices of all these students, the computer will follow the same procedure to process the school choices of students in Territory Band 2 and finally those of Territory Band 3 students.
- Students successful in obtaining a place in Part A will not be allocated a place in Part B. If a student is not allocated a school place in Part A after all his/her school choices have been exhausted, he/she will be allocated a place in Part B.
- When processing the Restricted School Choices in Part B, the computer will first allocate school places to students in Net Band 1 according to their order of preference of school choices. If a student cannot be allocated a school place even after all his/her school choices have been exhausted, the computer will allocate a place to him/her from the remaining places in the school net.
- After all the students in Net Band 1 have been allocated school places, the computer will
 follow the same procedure to process the choices of students in Net Band 2 and finally those
 of Net Band 3 students.

Feeder and Nominated Schools

- In general, after the deduction of repeater and discretionary places, a feeder secondary school has to reserve 85% of the remaining places for its feeder primary school(s), and a nominated secondary school 25% of the remaining places for its nominated primary school(s) at the CA stage.
- A P6 student of a feeder or nominated school is eligible for a reserved place if he/she is in Net Band 1 or 2 and has chosen the feeder or nominated secondary school as his/her first choice in Part B.
- If the number of eligible students exceeds the number of reserved places, the order of
 priority for allocation will be based on the student's Net Band and random number until all
 the reserved places are filled. All unused reserved places if any, will be automatically used
 as open places for open allocation.
- If a P6 student of a feeder or nominated school is approved for cross-net allocation, he/she
 will not be eligible for a reserved place of the feeder or nominated secondary school(s).

"Through-train" Schools

- A P6 student of a "through-train" school may choose to proceed to its linked secondary school direct. If the student applies for DP of participating secondary schools or S1 places of NDSS secondary schools (no matter successful or not), or participates in CA, he/she will not be allowed to retain the right to proceed direct to the linked secondary school.
- "Through-train" secondary schools, in principle, are required to reserve not less than 15% of their total number of S1 places for admitting students of other primary schools through DP or CA.

Enquiries

Parents seeking further information may contact the School Places Allocation Section of EDB.

Address: Podium Floor, West Block,

Education Bureau Kowloon Tong Education Services Centre, 19 Suffolk Road, Kowloon Tong, Kowloon

Telephone No.: 2832 7740 or 2832 7700 Website: www.edb.gov.hk

For video illustrations of the SSPA System,
please scan the QR code or visit the EDB's website
(https://www.edb.gov.hk) (Select: Home >
Education System and Policy > Primary and Secondary Education >
School Places Allocation Systems > Secondary School Places
Allocation (SSPA) System > Video on the SSPA System 2023/2025 Cycle)



